

STAKR04



8Days Korea Busan Jeju

8天韩国济州.釜山.大邱



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413

Call us: 63923688 / 63923392. Email: gen@super-travels.com



TravelWithSuper



@travelwithsuper

#TravelWithSuper

HIGHLIGHTS

Jeju

- . Yongduam Rock,
- . Sungsan Sunrise Peak
- . Sung-Up Folk Village
- . Rail Bike
- . Jeju Swiss Village
- . Jeju Herb garden
- . Ice Musuem &3D Trick Art Museum & 5DTheather

Busan

- . Gamcheon Culture Village
- . Haedong Yonggungsa Temple
- . Jagalchi Market
- . Oryukdo Sky Walk
- . PIFF Plaza & Nampodong

Daegu

- . Goo-Am Farm
- . Apsan Park
- . Dongseong Road

Gyeonggi-do

- . Everland Park

Seoul

- . Gyeongbok Palace
- . Ikseondong Hanok Village
- . Kimchi DIY + Traditional Korean Wear
- . Hongdae Shopping Street
- . Myeongdong& Duty Free

Incheon

- . Songwol-Dong Fairytale Village

. During Sakura Season: Goo-Am Farm will be changed to Jinhae Sakura Street (Yeojwacheon Stream & Gyeonghwa Station)

Korean Gourmets

- . Ginseng Chicken Soup
- . Jeju Hanjeongsik
- . Jeju Black Pork BBQ
- . Abalone pot meal
- . Busan Pork Soup rice
- . Korean BBQ
- . Korean Pork Bone Soup
- . Korea Meal

ACCOMMODATIONS

- . Seoul : Glad Hotel or Four Points by Sheraton Seoul Guro or similar
- . 1N Busan: Crown Harbor Hotel or similar
- . 1N Daegu: Inter-Burgo Hotel / Daegu Grand Hotel or similar
- . 2N Jeju: Best western or Grabel Hotel Jeju or similar



DAY01: SINGAPORE → SEOUL

For passengers that booked on night flight(MOB)

Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon.

For passengers that booked on morning flight

Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon. Upon arrival, transfer to hotel for check-in (Dinner&Day2:B)

DAY02: SEOUL - GIMPO → JEJU (L/D)

【Gyeongbok Palace】 a royal palace located in northern Seoul, South Korea constructed in 1394 and reconstructed in 1867. (Tuesday: Change to Changdeokkung Palace)

【Take domestic flight to Jeju】

【Yongduam Rock】 a large rock formation shaped like a dragon's head. Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago with 10 m high, and 30m long.

【Ice Musuem &3D Trick Art Museum &5D】 Trick Art renders two dimensional paintings in three dimensions by creating illusion. Each work looks differently when seen from different angles or spots. Its magic magnifies when seen from camera lenses.

DAY03: JEJU (B/L/D)

【Sungsan Sunrise Peak】 is a prime example of a lava cone and is not only scenic, but also scientifically valuable.

【Sung-Up Folk Village】 cultural have been handle down from generation to generation and include treasures such as residential houses, Confucian shrines and etc.

【Rail Bike】 South Korea's Jeju Railway is the only two-track circular railway in Korea. Jeju Railway has 120 track bicycles with different themes, each with its own unique shape and painting

【Jeju Swiss Village】 The color concept of the Swiss Village is "colors that anyone can understand, fresh and colorful"

【Jeju Herb garden】 There are about 150 types of herbs and wild flowers in the garden and small hill. Also the walk around the herb park, herb shop and cafes are the perfect date course for lovers, and also perfect as a space for family love. It is the truly appropriate theme park.

DAY04: JEJU → BUSAN (B/L/D)

【Take domestic flight to Busan】

【Haedong Yonggungsa Temple】 The temple complex is a large one and one of few in Korea to be set on the seaside. As such, combined with its proximity to Haeundae Beach and the east side of Busan, the temple is popular with sightseers.

【Gamcheon Culture Village】 is called the "Santorini of the East" or the "Lego village. During the Korean war Gamcheon used to be a place for refugees and has long been home for the city's poorest residents.

【Oryukdo Sky walk】 Built in the most southern part of the coastal promenade, overlooking the Five Island, and the distant Haeundae Beach and coastline. The dividing point between the East Sea and the South Sea

【Jagalchi Market】 The Jagalchi Market is Korea's largest seafood market. After the Korean War the market solidified itself as a fish market. Most of the people who sell fish are women

【Nampodong Street&PIFF Plaza】 The theater district of Busan is packed with movie theaters and play houses, hosts to the Busan International Film Festival.





DAY05: BUSAN - DAEGU (B/L/D)

【Goo-Am Farm】 Experience the fun of picking fruit (seasonal) in Korean Farm
 【Apsan Park】 (with cable car ride)
 【Dongseong Road】 is a major fashion district in Daegu. The streets are packed with hundreds of stores full of personality that reflect the city’s fast-paced fashion trends.

DAY06: DAEGU- YONGIN - SEOUL (B)

【Everland Park (Ticket Included)】 where you can watch the multi-media performance and join some theme ceremonials. Everland is South Korea’s largest theme park.
 (Cherry Blossom Trail – Everland’s“HO-AM” Art Museum, Only Cherry Blossom Season, The entrance fee for the Museum is not Included)
 【Hongdae Shopping Street】 which is a neighborhood known for its youthful and romantic ambience, underground cultures, and freedom of self-expression

DAY07: SEOUL (B/L)

【Ginseng Gallery Showroom】
 【Cosmetic Specialist Shop】
 【Kimchi DIY + Traditional Korean Wear】
 【Ikseondong Hanok Village】 The shooting place of popular Korean drama <Ghost>, the old Hutong in the style of Hanok, it is a modern and traditional emerging scenic spot, full of exotic coffee shops and crafts shops loved by young people.
 【Myeongdong & Duty Free】 main shopping districts featuring mid to high priced retail stores and international brand outlets. It is a popular area as a center for fashion and nightlife particularly for young people.

DAY8: SEOUL→ SINGAPORE (B)

【Herb Hujanbao】
 【Souvenir Shop】 if time permits
 【Songwol-Dong Fairytale Village】
 Flight back to Singapore.



Remarks:
 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
 2. Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.
 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
 4. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

行程要点

济州岛

- 龙头岩
- 城山日出峰
- 城邑民俗村
- RAIL BIKE 鐵路自行車
- 济州瑞士村
- 香草乐园
- 冰雕博物馆+3D视觉艺术馆+5D影像馆

釜山

- 柑川文化村
- 海东龙宫寺
- 札嘎其市场+南浦洞电影街
- 五六岛天空步道

大邱

- 大邱九庵农村
- 大邱前山公园
- 东城路购物中心

京畿道

- 爱宝乐园

首尔

- 景福宫
- 韩国传统文化体验：泡菜DIY+穿韩服
- 益善洞胡同
- 明洞购物街&免税店 + 弘大

仁川

- 松月洞童话村

- ❖ 如樱花季节；大邱九庵农村换去世界级的赏樱胜地—镇海（余佐川 & 慶和火车站），一窥韩国春季限定的壮丽景致

美食风味

- 人蔘鷄+人蔘酒+麵
- 濟州韓定食
- 濟州黑豬肉燒烤
- 鮑魚煲餐
- 猪肉汤饭
- 韩式猪肉烧烤
- 韩式餐
- 韩式猪骨汤

酒店

- 首尔：格兰德酒店或福朋喜来登或同级
- 1晚釜山：皇冠海港酒店或马克酒店或同级
- 1晚大邱：英特博果酒店或同级
- 2晚济州：贝斯特韦斯特酒店或同级



第一天：新加坡 → 首尔

预订夜间航班的乘客(MOB)

今晚您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国。

预订早班航班的乘客

今天您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国，抵达后入住酒店（晚餐/D2:早餐）

第二天：首尔 - 金浦 → 济州岛（午/晚餐）

【景福宫】（每逢週二改昌德宫）景福宫建于1394年，是朝鲜王朝的正宫，也是朝鲜五大宫阙中规模最大的，具有600多年历史。

【搭乘内陆班机前往济州岛】

【龙头岩】它的形成是由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成，模样有如龙头。

【冰雕博物馆+3D视觉艺术馆+5D影像馆】强烈的3D美术馆不仅呈现出超酷的视觉效果，游客还可在画前摆出有趣的pose，拍出的照片会有种进入画中的感觉，为这次有趣的旅行留下永久的纪念。

第三天：济州岛（早/午/晚餐）

【城山日出峰】城山日出峰海拔182米，位于济州岛东端，城山日出峰是一块高耸的巨岩，其顶部有巨大的火山口。

【城邑民俗村】这里现有400余栋宅屋，被指定为韩国的民俗资料保护区，以茅草覆盖的屋顶，石头叠砌的院墙以及用架木取代门户的民宅，至今仍有人在这里居住生活。

【RAIL BIKE 鐵路自行車】這個集休闲与趣味为一体的观光体验项目也被大家熟知并喜爱。是韩国国内唯一一座雙軌循環鐵路。鐵路擁有120臺不同主題的軌道自行車，每臺都有自己獨特的外形彩繪。

【济州瑞士村】漫步其中，仿佛置身欧洲街道一般，五彩缤纷的小屋高低堆叠而成，吸引了无数游人打卡游览，瑞士村庄的色彩理念就是“任何人都可以接受理解的色彩，新鲜而又多彩”

【香草乐园】欣赏150多种香草与花卉，以及细致的韩式庭园造景设计，一年四季都有不同的宜人风貌与舒服的香气等待着你！

第四天：济州 → 釜山（早/午/晚餐）

【搭乘内陆班机前往釜山】

【海东龙宫寺】是韩国唯一一座位于海边的寺庙，周边景色非常优美。最特别的景致当属108阶和日出岩。站在岩石上可以聆听到海浪拍打岩壁的声音，也是观看樱花的景点之一。

【柑川文化村】被誉为釜山圣托里尼与马丘比丘的「甘川洞」。现在这里已经是观光客最爱的景点之一了，像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情，更有着亲切可人的居民们。

【五六岛天空步道】建在海岸散步道的最南端，可远眺五六岛，及远处的海云台海滩和海岸线。

【札嘎其市场】是韩国最大的水产市场。朝鲜战争以后定型为活鱼市场。

【南浦洞电影街】街上剧场密布，釜山国际电影节时，这条电影街便成为人潮汇聚的中心舞台。为纪念电影节，南浦洞街上建起PIFF (Busan International Film Festival) 广场，每年刻有获奖人手掌、脚印的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上。

第五天：釜山-大邱（早/午/晚餐）

【大邱九庵农村】体验韩国农场乐趣及采摘水果（季节性）

【大邱前山公园】（含缆车）是大邱市最大的都市自然公园，运营有通往山顶附近全长790米的缆车，夏日避暑，秋天赏枫的好去处。

【东城路购物中心】是大邱最繁华、最有名、也是最具代表性的商业街

第六天：大邱 - 龙仁 - 首尔（早餐）

【Everland Park 爱宝乐园】（包全票）爱宝乐园是韩国最有代表性的主题公园，并且号称是世界唯一的综合野生动物园。

☆ 爱宝乐园周围—“湖岩”美术馆樱花道（只限樱花季节—不包美术馆门票）

【弘大购物区】这里是最in最新的时尚item集结地，这里还是情侣约会的浪漫场所

第七天：首尔（早/午餐）

【高麗人蔘專賣店】【护肤用品專賣店】

【韩国传统文化体验：泡菜DIY、穿韩式礼服、品尝人蔘牛奶汁】

【益善洞胡同】人气韩剧《鬼怪》拍摄地，韩屋风格的老胡同，是一个现代与传统结合的新兴景点，充满富有异国情调的咖啡厅和年轻人喜爱的工艺品商店。

【明洞&免税店】明洞是韩国代表性的购物街，您可以在这里尽情逛街购物。

第八天：首尔 → 新加坡（早餐）

【護肝寶專賣店】

【松月洞童话村】以各國童話故事當作主題，旁邊還有熱鬧的中華街可以逛街吃美食，是不能錯過的首爾景點。土產店接着前往机场。

备注：

1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下，行程可能更改
2. 行程顺序、餐食和酒店均以最终确认为准。
3. 全程中文讲解
4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。